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Protokół z XX Sesji 
Rady Miasta Torunia 

z 29 grudnia 2011 roku 
 
XX sesja Rady Miasta Torunia odbyła się 29 grudnia 2011 r. w sali Nr 33 im. Mikołaja 
Kopernika Urz ędu Miasta Torunia. 
 
I. Otwarcie sesji.  
 
p. M. Frąckiewicz – otworzył XX sesję Rady Miasta Torunia. Powitał radnych i przybyłych 
gości. 
 
II. Przyj ęcie protokołu z XIX sesji. 
 
Protokół przyjęto bez uwag. 
 
III. Informacje Przewodniczącego Rady. 
 
p. M. Frąckiewicz – poinformował, że: 
 
1. Wojewoda Kujawsko-Pomorski stwierdził nieważność uchwały  

nr 211/11 Rady Miasta Torunia z dnia 24 listopada 2011 r. dotyczącą ustalenia wysokości 
opłat za pobyt dziecka w gminnym żłobku, dodatkowej opłaty za wydłużony pobyt, 
maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz warunków częściowego zwolnienia 
od ponoszonych opłat. Organ nadzorczy uznał, że przyjęty współczynnik – liczba 22 jako 
średnia miesięczna liczba dni roboczych nie oddaje rzeczywistej liczby dni roboczych w 
miesiącu, w którym dziecko korzystało ze żłobka. Zgodnie z rozstrzygnięciem ustalenie 
liczby 22, jako „średniej miesięcznej liczby dni roboczych” rodzi wątpliwości ponieważ 
np. w 2011 r. liczba dni roboczych od poniedziałku do piątku jest zdecydowanie bliższa 
liczbie 21 (21,08).  
Zmiana tej uchwały zostanie rozpatrzona przez Radę na sesji w dniu 19 stycznia 2012 r.  
 

2. Pan Andrzej Jasiński – wiceprzewodniczący Rady Miasta Torunia uczestniczy dzisiaj w 
uroczystościach przekazania obowiązków na stanowisku Dowódcy Okrętu ORP „Toruń”. 
Dowódcą ORP Toruń został rodowity torunianin, kapitan marynarki Krzysztof 
Lewandowski. 
 

3. Uprzejmie przypominam, że w dniu dzisiejszym o godz. 14.00  
w Dworze Artusa spotkamy się na uroczystej sesji Rady Miasta połączonej z Toastem 
Noworocznym Prezydenta Miasta. 

 
4. Proszę Państwa Radnych o niepalenie na korytarzu urzędu. 
 
IV. Informacje Prezydenta Miasta. 
 
p. M. Zaleski – poinformował, że: 
 

1. W sobotę, 31 grudnia impreza sylwestrowa rozpocznie się o godzinie 22.00 na Rynku 
Staromiejskim i potrwa do godziny 1.00 Nowego Roku. Gwiazdą koncertu „Na dobry 
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ROCK” będzie zespół Golden Life, natomiast o północy zaplanowano pokaz 
sztucznych ogni. 

2. W niedzielę, 1 stycznia zapraszam Państwa Radnych na godzinę 18.00 do Dworu 
Artusa na Prezydencki Koncert Noworoczny „Księżniczka Czardasza i jej goście”, 
podczas którego nastąpi ogłoszenie laureatów Piernikowej Alei Gwiazd, a także 
wręczone będą Medale Thorunium. 

3. W dniach od 4 do 7 stycznia na lodowisku Tor-Tor odbędą się Międzynarodowe 
Zawody w łyżwiarstwie figurowym dzieci i juniorów Nestle Cup 2012. Oficjalne 
zakończenie zawodów i wręczenie pucharów zaplanowano na sobotę, 7 stycznia o 
godz. 16.00, po którym ok. godz. 18.00 na Gali łyżwiarskiej zaprezentują swoje 
możliwości najlepsi zawodnicy. 

4. W piątek, 6 stycznia, w Święto Objawienia Pańskiego o godzinie 15.00 z Rynku 
Staromiejskiego ruszy barwny korowód z świętym Janem i Trzema Królami, który 
przejdzie ulicami Starego Miasta na Rynek Nowomiejski, gdzie odbędzie się koncert 
Big Bandu Jacka Borkowskiego. 

5. W sobotę, 6 stycznia Stowarzyszenie Rodzin Katolickich działające przy parafii śś. 
Janów zaprasza na godzinę 16.00 do Ratusza Staromiejskiego na IX Rodzinny 
Wieczór Kolęd. 

6. W niedzielę, 8 stycznia po raz 20. zagra Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy. 
Wydarzenia i koncerty rozpoczną się w Toruniu o godzinie 10.00 na scenie na Rynku 
Staromiejskim. W programie toruńskiego finału przewidziano m.in. wielką ściskawę o 
godzinie 14.00, koncerty Norbiego, Sztywnego Pala Azji. Licytacja złotego serduszka 
rozpocznie się o godzinie 19.45, natomiast o godzinie 20.00 zostanie przesłane 
światełko do nieba i pokaz sztucznych ogni. 

7. W poniedziałek, 9 stycznia o godzinie 18.00 w Kafeterii Dworu Artusa wręczone 
zostaną stypendia miasta Torunia w dziedzinie kultury. 

8. W piątek, 13 stycznia o godzinie 14.00 w Ratuszu Staromiejskim parom małżeńskim 
zostaną wręczone medale Prezydenta Rzeczypospolitej za długoletnie pożycie 
małżeńskie. 

9. Również w piątek, 13 stycznia o godzinie 19.00 w Centrum Sztuki Współczesnej 
otwarta zostanie wystawa najbardziej znanego konkursu fotograficznego na świecie 
WORLD PRESS PHOTO. Najciekawsze fotografie z 2011 roku będzie można 
oglądać do 5 lutego. 

10. W dniach 14 i 15 stycznia w Teatrze Baj Pomorski oraz w kościele Niepokalanego 
Poczęcia Najświętszej Marii Panny na Stawkach odbędzie się XV Ogólnopolski 
Festiwal Pieśni i Piosenki Bożonarodzeniowej Toruń 2012, organizowany przez 
Stowarzyszenie Rodzin Katolickich Diecezji Toruńskiej. Koncert laureatów Festiwalu 
będzie miał miejsce w sobotę, 14 stycznia  o godzinie 16.00 w Teatrze Baj Pomorski. 

11.  W środę, 18 stycznia obchodzić będziemy 92. rocznicę powrotu Torunia do wolnej 
Polski. 

V. Przyjęcie porządku obrad. 
 
p. M. Zaleski – wycofał projekt uchwały wg druku nr 278. 
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VI. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia roku 2012 Rokiem 
Toruńskich Zabytków – DRUK NR 279. 
 
p. Z. Fiderewicz  – przedstawił projekt uchwały. 
 
Opinie: 
 
KKPiT – zał. nr 1. 
 
Pytań i dyskusji nie było. 
 
GŁOSOWANIE:  
 
Uchwała według druku nr 279. Wynik głosowania: 21 – 0 – 0. Uchwała została podjęta 
(uchwała nr 232/11). 
 
VII . Rozpatrzenie projektów uchwał: 

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Torunia na lata 2011-2043 
– DRUK NR 280. 

- zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta na rok 2011 - DRUK NR 281 – I i II 
CZYTANIE.  
 
p. M. Flisykowska – Kacprowicz –  przedstawiła projekty uchwał z autopoprawkami. 
 
Opinie: 
 
KB – zał. nr 2, 3. 
 
I czytanie 
 
Pytań i dyskusji nie było. 
 
II czytanie 
 
Pytania: 
 
p. W. Przybyszewski – zapytał, czy żywot uchwały podjętej na bieżącej sesji odnośnie WPF 
będzie tylko dwudniowy ?  
Zapytał, skąd wzięła się kwota 143 mln zł po stronie dochodów majątkowych ? 
 
p. M. Flisykowska – Kacprowicz – odpowiedziała, że uchwała ze zmianami do WPF na 
2011 r. będzie miała żywot dwudniowy. Jest to upoważnienie dla Prezydenta do zaciągania 
zobowiązań do określonych kwot i kredytów z określonymi terminami spłat. Kredyt, który 
zostanie wypłacony w bieżącym roku na kwotę odpowiadającą deficytowi, miał być 
podzielony na kredyt z 15 letnim terminem spłaty i 60 mln z EBI z terminem spłaty na 26 lat. 
To zostało zmienione na sesji 15 grudnia br. poprzez przyjęcie nowej WPF. Teraz jest prośba 
o zgodę na wypłacenie 60 mln z 15 letnim terminem spłaty. W 2012 r. harmonogram spłat 
zmieni się. Prawdopodobnie jeszcze w styczniu będzie prośba o zmianę już nowej WPF, 
obowiązującej od stycznia 2012 r. w zakresie obsługi długu.  
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Na wspomnianą kwotę składają się dochody ze sprzedaży majątku na kwotę 60,9 mln zł, 
gdzie 31,7 mln zł dotyczy sprzedaży, wpływy z przekształcenia wieczystego to 2 606 000 zł, 
dotacje inwestycyjne zmniejszyły się do kwoty ponad 60 mln zł, dochodem są ponadto środki 
z wydatków nie wygasających, które wpłynęły na rachunek i to jest ponad 17 mln zł. Te 
pieniądze zostały zapisane po stronie dochodów majątkowych, bo były przeznaczone na 
inwestycje. 
 
Dyskusji nie było. 
 
GŁOSOWANIE:  
 
Uchwała według druku nr 280 z autopoprawką. Wynik głosowania: 15 – 0 – 6. Uchwała 
została podjęta (uchwała nr 233/11). 
 
Uchwała według druku nr 281 z autopoprawką. Wynik głosowania: 17 – 0 – 4. Uchwała 
została podjęta (uchwała nr 234/11). 
 
VIII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie 
wygasają z upływem roku budżetowego 2011 - DRUK NR 269. 
 
p. M. Flisykowska – Kacprowicz –  przedstawiła projekt uchwały z autopoprawką. 
 
Opinie: 
 
KB – zał. nr 4. 
 
KIiOŚ – zał. nr 5. 
 
Pytań i dyskusji nie było. 
 
GŁOSOWANIE:  
 
Uchwała według druku nr 269 z autopoprawką. Wynik głosowania: 18 – 0 – 4. Uchwała 
została podjęta (uchwała nr 235/11). 
 
IX. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie „Zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu GMT” – DRUK NR 
181 – II CZYTANIE.  
 
p. M. Mikulska  – przedstawiła projekt uchwały z autopoprawką. 
 
Opinie: 
 
KIiOŚ – zał. nr 6. 
 
II czytanie 
 
Pytania: 
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p. W. Przybyszewski – poprosił o wyjaśnienia pojęcia partycypanta, które pojawiło się w § 
16. Kuriozalnym zapisem jest możliwość przeprowadzenia eksmisji bez wyroku sądowego. 
 
p. M. Mikulska  – odpowiedziała, że partycypanci to są osoby, które wniosły środki 
finansowe na poziomie 30% kosztów budowy mieszkań, czyli ok. 70 tys. zł. Kwoty te 
podlegają waloryzacji i w momencie opuszczenia mieszkania w TBS-ie najemca otrzymuje 
kwotę partycypacji wraz z waloryzacją.  
 
p. W. Przybyszewski – zapytał, kto to jest partycypant ?  
 
p. M. Mikulska  – odpowiedziała, że to jest osoba, która wnosi środki finansowe na poziomie 
30% kosztów budowy mieszkania. 
 
p. W. Przybyszewski – stwierdził, że zapis w § 16 autopoprawki mówi o tym, że można 
przeprowadzić eksmisję bez wyroku sądowego za zgodą najemcy lub byłego najemcy.  
Jak można na wniosek byłego najemcy dokonać eksmisji ?  
Jeśli dochodzi do zmiany warunków zamieszkiwania to nie jest to eksmisja. To jest zmiana 
zawarta między stronami. Poprosił o wyjaśnienie, o jakie eksmisje bez wyroku chodzi ?   
 
p. M. Mikulska  – wyjaśniła, że to nie jest eksmisja. To jest zdanie lokalu do TBS-u i 
przeniesienie się do lokalu w zasobach gminy na wniosek najemcy po uzyskaniu pozytywnej 
opinii Komisji Mieszkaniowej. 
Z pozwem o eksmisję można wystąpić do sądu wobec zalegającego z opłatami i wtedy sąd 
zasądza przeważnie lokal socjalny. Chodzi o uniknięcie występowania o eksmisję. 
 
Dyskusja: 
 
p. W. Przybyszewski – przyznał, że zapis jest nieszczęśliwy. Jeśli eksmisję wprowadza się 
do zapisu mówiącego o tym, że za zgodą stron, czyli gminy i najemcy lub byłego najemcy 
dochodzi do zmiany lokalu i najemca lub były najemca zajmujący lokal w zasobach TBS-u, 
przechodzi do zasobów gminy, to trudno mówić o eksmisji. Ten zapis wprowadza dużą 
nieczytelność. 
 
GŁOSOWANIE:  
 
Uchwała według druku nr 181 z autopoprawką. Wynik głosowania: 19 – 0 – 3. Uchwała 
została podjęta (uchwała nr 236/11). 
 
X. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie 
pojazdów z dróg i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na parkingach 
strzeżonych oraz kosztów  - DRUK NR 246 – II CZYTANIE. 
 
p. M. Kowallek – przedstawił projekt uchwały. 
 
Opinie: 
 
KIiOŚ – zał. nr 7. 
 
II czytanie 
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Pytań i dyskusji nie było. 
 
GŁOSOWANIE:  
 
Uchwała według druku nr 246. Wynik głosowania: 18 – 0 – 1. Uchwała została podjęta 
(uchwała nr 237/11). 
 
XI. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej przy 
ul. Watzenrodego 1-3 – DRUK 272. 
 
XII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w 
Toruniu przy ul. Polnej 150, będącej własnością Gminy Miasta Toruń – DRUK NR 274. 
 
XIII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieruchomości położonej w Toruniu 
przy ul. Polnej 135, będącej własnością Gminy Miasta Toruń – DRUK NR 276. 
 
p. W. Krawiec – przedstawił projekty uchwał. 
 
Opinie: 
 
KIiOŚ – zał. nr  8, 9, 10. 
 
Pytań i dyskusji nie było. 
 
GŁOSOWANIE:  
 
Uchwała według druku nr 272. Wynik głosowania: 16 – 5 – 2. Uchwała została podjęta 
(uchwała nr 218/11). 

Uchwała według druku nr 274. Wynik głosowania: 23 – 0 – 0. Uchwała została podjęta 
(uchwała nr 219/11). 

Uchwała według druku nr 276. Wynik głosowania: 23 – 0 – 0. Uchwała została podjęta 
(uchwała nr 220/11). 

XIV. Interpelacje, zapytania i wnioski (zgodnie z § 36 Regulaminu Rady Miasta 
Torunia). 

1. Interpelacje: nie było. 

2. Zapytania:  

a) radny W. Przybyszewski – poprosił o udzielenie informacji dotyczącej 
decyzji Generalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w sprawie mostu. Radni 
klubu PO złożyli pisemny wniosek w tej sprawie. Był on również ponowiony na 
posiedzeniu Konwentu Seniorów. Poprosił o udzielenie informacji w punkcie 
„Informacje Prezydenta”. 

Odpowiedź została udzielona na sesji przez Z. Fiderewicza - Zastępcę Prezydenta w 
punkcie „Informacje Prezydenta”. 
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p. Z. Fiderewicz – przedstawił informacje na temat decyzji Generalnego Dyrektora 
Ochrony Środowiska stwierdzającej nieważność decyzji środowiskowej z 2007 r. 
Przypomniał, że 24 sierpnia 2007 r. Wojewoda Kujawsko – Pomorski wydał decyzję 
środowiskową. Ona stała się ostateczna 2 listopada 2007 r. Ta decyzja miała istotny 
wpływ na późniejsze procedowanie związane z pozwoleniem na budowę mostu. 
Prawie po 4 latach funkcjonowania tej decyzji w obiegu prawnym 12 marca 2011 r. do 
Generalnego Dyrektora Ochrony Środowiska wpłynęły wnioski o stwierdzenie 
nieważności decyzji Wojewody z 24 sierpnia 2007 r. Te wnioski złożyło 8 osób oraz 
stowarzyszenie „Toruń bez hałasu”. Nazwiska tych osób są wymienione w decyzji 
Generalnego Dyrektora Ochrony Środowiska.  
Kolejnym faktem była decyzja Generalnego Dyrektora Ochrony Środowiska z 11 maja 
2011 r., który dopuścił stowarzyszenie „Toruń bez hałasu” na prawach strony do udziału 
w postępowaniu o stwierdzeniu nieważności decyzji Wojewody Kujawsko – 
Pomorskiego.  
13 maja 2011 r. Generalny Dyrektor zawiadomił strony o wszczęciu postępowania w 
przedmiotowej sprawie oraz o możliwości uzupełniania i zapoznania się z dokumentacją. 
Każda ze stron miała termin 7 dni wynikający z KPA. 
30 czerwca 2011 r. Generalny Dyrektor zawiadomił, że termin załatwienia sprawy 
wyznacza na 31 sierpnia 2011 r. Zgodnie z KPA sprawa powinna być załatwiona w ciągu 
1 miesiąca. W szczególnie uzasadnionych trudnych sytuacjach, które wymagają 
wyjaśnienia termin nie powinien przekroczyć 2 miesięcy od daty wniesienia odwołania. 
9 sierpnia Prezydent spotkał się z Generalnym Dyrektorem, gdzie te kwestie były 
poruszane i nic nie wskazywało, że ten termin nie będzie dotrzymany. 
Minął termin 31 sierpnia i nic nie wskazywało, że ta decyzja będzie wydana.  
13 grudnia 2011 r. wpłynęła informacja, że Generalny Dyrektor wydał decyzję 
stwierdzającą nieważność decyzji Wojewody z 24 sierpnia 2007 r. 
Postępowanie prowadzone przez Generalnego Dyrektora trwało od maja do grudnia br. 
Czy to postępowania naruszyło przepisy KPA na tym etapie ? Uważamy, że tak, bo nie 
zakończyło się w terminie, który KPA wskazuje, czyli maksymalnie 2 miesięcy.  
Decyzja była dużym zaskoczeniem. Nie zgadzamy się z uzasadnieniem i zarzutami, które 
Generalny Dyrektor w swojej decyzji podnosi. Jednym z zarzutów było stwierdzenie, że 
w decyzji nie uwzględniono np. faktu, że nadwiślańskie doły i starorzecze zlokalizowane 
na północnym brzegu są miejscem rozrodu ptaków, czy też nie pokazano w decyzji 
wpływu stopnia wodnego w Nieszawie i jego lokalizacji na budowę toruńskiego mostu.  
O budowie stopnia wodnego w Nieszawie mówi się od kilkudziesięciu lat i dziś nikt nie 
wie, gdzie on powstanie. 
28 grudnia 2011 r. został złożony wniosek o ponowne rozpatrzenie sprawy do 
Generalnego Dyrektora Ochrony Środowiska. Wniosek jest obszerny. Przy 
opracowywaniu tego wniosku pracowało wiele osób, także uznanych autorytetów z 
zakresy ochrony przyrody, które uczestniczyły przy opracowywaniu raportu 
środowiskowego. Do każdego z zarzutów, które zostały podniesione w decyzji z 13 
grudnia, szczegółowo ustosunkowujemy się.  
Uzasadnienie, które złożył oficjalnie MZD w imieniu Gminy, rzuci nowe światło na 
sprawę decyzji z 14 grudnia. 
Co może stać się po wniesieniu odwołania ? Tu mają zastosowanie przepisy KPA. 
Generalnego Dyrektora obowiązuje miesięczny termin na rozpatrzenie wniosku. W 
uzasadnionych przypadkach jest termin 2 miesięczny. O tym Generalny Dyrektor musi 
powiadomić strony.  
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Generalny Dyrektor podczas rozpatrywania wniosku MZD ma możliwości wynikające z 
KPA. Może po uwzględnieniu wyjaśnień uchylić decyzję  z 14 grudnia w całości, części 
lub utrzymać w mocy. 
Jeśli utrzyma ją w mocy, to decyzja i tak nie jest decyzją ostateczną. Od niej przysługują 
środki odwoławcze przewidziane w KPA. W ciągu 30 dni od daty dostarczenia decyzji 
przysługuje stronie przysługuje skarga do WSA.  
Sąd Administracyjny może też podjąć decyzję uchylającą w całości lub części decyzję 
Generalnego Dyrektora. Może stwierdzić jej nieważność, może stwierdzić, że została 
wydana z naruszeniem prawa, ale może też oddalić skargę. Wtedy stronie przysługuje 
środek odwoławczy w postaci skargi kasacyjnej do NSA.  
NSA zgodnie z prawem ma wszystkie możliwości wspomniane wcześniej. 
Wierzymy, że szczegółowe odniesienie się do każdego z zarzutów w decyzji z 14 grudnia 
zarzutów pozwoli Generalnemu Dyrektorowi jeszcze raz zapoznać się ze sprawą decyzji 
środowiskowej i zmienić decyzję na korzystną dla budowy mostu.  
Na razie trudno przewidzieć decyzję, czy Dyrektor wezwie Gminę Miasta Toruń do 
uzupełnienia wniosku. Jesteśmy na to przygotowani i czekamy na sygnał od Generalnego 
Dyrektora. 
Decyzja Generalnego Dyrektora spowodowała duże zainteresowania w instytucjach, które 
są zaangażowane w budowę mostu, czyli CUPT, Ministerstwie Transportu i inicjatywie 
JASPERS. Te instytucje kontrolowały na każdym etapie przygotowania inwestycji 
toruńską inwestycję. Dla nich pewne decyzje też są niezrozumiałe. Jeśli w wyjaśnieniach 
będą sprawy, które będą musiały być jeszcze raz rozpoznane, to nie są to sprawy, które 
wymagają unieważnienia całości decyzji, ale co najwyżej jej części. 
Decyzja Generalnego Dyrektora nie ma wpływu na decyzję pozwolenia na budowę. 
Budowa mostu jest realizowana w oparciu o pozwolenie na budowę i ona jest 
niewzruszalna. 

b) radny M. Cichowicz – poprosił o udzielenie informacji, czy Urząd 
Prezydenta Miasta Torunia prowadzi jakiekolwiek rozmowy na temat 
wykorzystania budynku WSFH na cele edukacyjne Gminy Miasta Toruń ? 

Odpowiedź została udzielona na sesji przez Prezydenta M. Zaleskiego. 

p. M. Zaleski – poinformował, że z Prowincją Ojców Franciszkanów łączy miasto umowa 
o dofinansowaniu inwestycji pt. „Wyższa Szkoła Filologii Hebrajskiej” w ramach RPO. 
W umowie są ściśle określone zasady  finansowania i skutków w przypadku, gdyby 
szkoła nie wypełniała swoich zadań wynikających z wnioski złożonego do RPO w 
sprawie dofinansowania środkami UE w okresie 5 letnim od zakończenia inwestycji, czyli 
od końca br.  
Ewentualne informacje z treści umowy mogą być przekazane radnemu w odrębnym 
trybie. 

c) p. J. Beszczyński – poprosił o zorganizowanie objazdu radnych w celu 
dokonania wizji lokalnej miejskich inwestycji. Inżynier z firmy Strabag wyraził 
chęć przeprowadzenia takiego spotkania. 

Odpowiedź została udzielona na sesji przez Przewodniczącego Rady Miasta M. 
Frąckiewicza. 

p. M. Frąckiewicz – odpowiedział, że będą podjęte działania w celu zorganizowania wizji 
lokalnej miejskich inwestycji. 
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3. Wnioski:  

a) radny M. Cichowicz – 1 wniosek (zał. nr 11). 

XV. Informacje:  
 

- Przewodniczącego, Prezydenta: nie było. 
 
- inne:  

 
p. G. Górski – poinformowała o spotkaniu po sesji zespołu ds. zniszczenia dokumentów 
osób, które kandydowały na ławników, a nie zostały wybrane na tę funkcje i nie odebrały 
dotąd dokumentów. 
 
p. A. Myrcha – zapytał, czy można zapoznać się z odwołaniem od decyzji GDOŚ ? 
 
p. M. Frąckiewicz – poinformował, że pewnie tak, ale trzeba zwrócić się z tym w odrębnym 
trybie do Prezydenta. 
 
XVI. Zakończenie Sesji. 
 
p. M. Frąckiewicz – zakończył XX sesję Rady Miasta Torunia. 
 
Protokół sporządził  
  /-/ Piotr Pyrek               Wiceprzewodniczący       
Przewodniczący 
                    Rady Miasta Torunia              Rady Miasta Torunia 
                    /-/Grzegorz Górski           /-/Marian Frąckiewicz  


